
20 września w Skorczycach 
przy kapliczce odbyły 
się uroczystości 
upamiętniające 77. rocznicę 
śmierci mieszkańców 
tej wsi. 12 września 
1943 roku siedemnastu 
mężczyzn, mieszkańców 
Skorczyc i okolic, zostało 
zamordowanych przez 
hitlerowców. 

Wydarzenie rozpoczęło się 
polową mszą świętą odpra-
wioną w intencji ofiar i ich ro-
dzin. Uczestniczyli w niej ży-
jący potomkowie bestialsko 
zamordowanych oraz wie-
lu okolicznych mieszkańców. 
Uroczystościom towarzyszy-
ły poczty sztandarowe, orkie-
stra strażacka, społeczność 
szkoły w Skorczycach wraz 
z jej dyrektor Małgorzatą 
Piątek. Obecni byli przed-
stawiciele naszych władz sa-

morządowych na czele z bur-
mistrzem Urzędowa Paw-
łem Dąbrowskim.

- Dzisiejsze uroczystości do-
wodzą tego, że tragiczne wyda-
rzenia z września 1943 roku 
zapisały się w naszej lokalnej 
historii na stałe. Nasz naród w 
trakcie wojny płacił straszliwą 
cenę - cenę życia. Taką właśnie 
cenę zapłaciło siedemnastu za-
mordowanych tutaj mężczyzn. 
Tym, którzy tu zginęli, którzy 
tak boleśnie doświadczyli woj-
ny i lat niewoli, winni jesteśmy 
pamięć, bo jesteśmy ich potom-
kami – podkreślał w swoim 
krótkim wystąpieniu Paweł 
Dąbrowski, burmistrz Urzę-
dowa. Podziękował jednocze-
śnie wszystkim za zorganizo-
wanie uroczystości, która jak 
podkreślał burmistrz, dla osób 
urodzonych po wojnie jest 
żywą lekcją historii. 

Wydarzenie tradycyj-

nie poruszającym monta-
żem słowno-muzycznym 
uświetnili uczniowie Szko-
ły Podstawowej w Skorczy-
cach. Opiekunem młodych 
artystów była nauczycielka 
wspomnianej szkoły Moni-
ka Lemiecha.  

Uczciliśmy kolejną rocznicę  
niemieckiego mordu w Skorczycach

Złożenie kwiatów przez 
delegacje wieńcowe przy 
wspomnianej już kaplicz-
ce stojącej w miejscu, gdzie 
hitlerowcy rozstrzelali mło-
dych mężczyzn zakończyło 
uroczystości.                JC

Zlokalizowana w połu-
dniowej części Urzędowa, 
tuż obok budynku poczty, ul. 
Kościuszki w końcu docze-
kała się remontu. Zadanie 
to nasz samorząd realizuje 
dzięki dofinansowaniu, ja-
kie jeszcze w ubiegłym roku 
pozyskał z Funduszu Dróg 
Samorządowych. Całkowita 
wartość inwestycji wynosić 
będzie 348 897, 03 zł, przy 
czym wspomniane dofinan-
sowanie to kwota 244 227 zł. 

Wybranym w drodze prze-
targu wykonawcą, który pro-
wadzi zadanie, jest urzędow-
skie Przedsiębiorstwo Bu-
dowlane „EKO-DROGPOL” 
sp. j. W zakresie zaplanowa-
nych robót znalazła się wy-
miana nawierzchni jezdni i 
chodnika na kostkę brukową 
oraz wykonanie odwodnie-

nia wgłębnego składającego 
się ze studni chłonnej i wpu-
stów deszczowych z osadni-
kami, których zastosowa-
nie ma na celu ograniczenie 
wypływu wód opadowych na 
drogę wojewódzką nr. 833 
Kraśnik-Chodel. 

Odnowiona nawierzchnia 
ul. Kościuszki posiadać bę-
dzie stałą szerokość 5 m wy-
konaną z betonowej kostki 
brukowej oraz obustronne 
chodniki i zjazdy. Warto do-
dać, że na przyległe posesje 
zaprojektowana została jed-
nolita szerokość zjazdów in-
dywidulanych - 4,0 m.

Prace związane z prze-
budową drogi mają zakoń-
czyć się z początkiem grud-
nia, aby do końca roku moż-
liwe było uzyskanie dofinan-
sowania. 

Warto wspomnieć, że w 
tym roku na terenie naszej 
gminy w oparciu o dofinan-
sowanie z FDS w ostatnim 

Trwa przebudowa ul. Kościuszki w centrum Urzędowa czasie, o czym pisaliśmy w 
poprzednich wydaniach ga-
zety, wykonane zostały jesz-
cze dwa zadania: droga gmin-
na w sołectwie Góry i remont 
drogi w miejscowości Józefin.  

JC

Pamięć zamordowanych wspólnie uhonorowali burmistrz 
Urzędowa P. Dąbrowski i jego zastępca A. Misztal.

Na ul. Kościuszki będzie teraz bezpieczniej i estetyczniej.
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Szanowni Czytelnicy!

Po raz kolejny w tym roku oddajemy Wam „Ga-
zetę Urzędowską”. Październik już prawie za nami. 
Mamy jesień. To dość trudny dla nas wszystkich 
czas, szczególnie teraz w obliczu zagrożenia zwią-
zanego z koronawirusem. Z pewnością wielu z nas 
jest już tym zmęczonych. Jednakże wszystko wska-
zuje na to, że koronawirus szybko nie odpuści, a 
my musimy nauczyć się z tym żyć. Przestrzegajmy 
ustalonych nakazów sanitarnych i bądźmy ostroż-
ni. Jako redakcja apelujemy o rozwagę i zdrowy 
rozsądek. 

  Życzymy Wam dużo zdrówka i zachęcamy do 
lektury naszej gazety.

 Tradycyjnie bieżące wydanie jest zbiorem in-
formacji w odniesieniu do tego, co wydarzyło się  
w ostatnim czasie w naszym samorządzie.  
M. in. pokazujemy działania inwestycyjne prowa-
dzone na terenie gminy, czy opisujemy wrześnio-
we uroczystości przy kapliczce w Skorczycach. Za-
chęcamy również do lektury artykułu burmistrza 
Urzędowa w bardzo ważnym temacie dotyczącym 
oświaty.  Miłego czytania.  

Redakcja

Uczennica siódmej kla-
sy Publicznej Szkoły Podsta-
wowej w Leszczynie Niko-
la Aleksandrowicz  i uczeń 
ósmej klasy Szkoły Podstawo-
wej w Urzędowie Jan Wójcik 
reprezentowali naszą gmi-
nę w V Powiatowym Konkur-
sie Historycznym poświęco-
nym w tym roku Bitwie War-
szawskiej 1920 roku. Czło-
nek francusko-brytyjskiej mi-
sji sojuszniczej lord Edgar 
Vincent D ’Abernon uznał, 
że zwycięstwo Polaków pod 
Warszawą to osiemnasta naj-
ważniejsza bitwa w dziejach 
świata. Uważał tak z uwagi 
na jej znaczenie dla kultury, 
religii, gospodarki i społecz-
nego oraz politycznego rozwo-
ju ludzkości. 

Organizatorem cykliczne-
go konkursu była Szkoła Pod-
stawowa im. Marii Konop-
nickiej w Słodkowie Trzecim. 
Konkurs odbył się 1 paździer-
nika 2020 r. w formie on-line, 
dzięki czemu osiągnięty zo-
stał założony cel edukacyjny, 
przy zapewnieniu bezpieczeń-
stwa uczestników.

W dniu 9 października 
uczniowie za zajęcie ex aequo 
trzeciego miejsca otrzymali dy-
plomy i nagrody od Dyrektora 
Szkoły w Słodkowie III, koor-
dynatora oraz patronów kon-
kursu. Sponsorami nagród 
byli: Starostwo Powiatowe w 
Kraśniku oraz Gmina Kraśnik.

Naszym uczniom serdecz-
nie gratulujemy.        Opiekun 

Anna Wnuk-Bednarczyk

Uczciliśmy setną rocznicę Victorii  
w Bitwie Warszawskiej udziałem  
w konkursie powiatowym

Ogólnopolski Dzień 
Przedszkolaka 
Dzień ten Sejm uchwa-

lił we wrześniu 2013 roku 
i obchodzimy go 20 wrze-
śnia. Po co? Ma podkreślać 
wagę edukacji przedszkol-
nej w rozwoju dzieci oraz 
popularyzować nowoczesne 
wychowanie przedszkolne, 
(a także integrować przed-
szkola z różnych regionów 
kraju oraz środowiska, oso-
by, instytucje, które mają 
wpływ na wizerunek i ja-
kość ich funkcjonowania.) 
Dodatkowo dostarcza dzie-
ciom okazję do świętowa-
nia, zabawy i czerpania ra-
dości z bycia przedszko-
lakiem. W Urzędowie też 
świętujemy. Tradycją sta-
ły się "kolorowe" spacery na 
Rynek, drobne upominki 
dla przedszkolaków z oka-
zji ich święta. 

Wizyta strażaków
 Dużo radości sprawi-

li dzieciakom odwiedziny 

OSP Urzędów w przedszkolu. 
Przedszkolaki z zachwytem i 
zaciekawieniem uczestniczy-
li w spotkaniu. Dzieci dowie-
działy się, że strażacy nie tyl-
ko gaszą pozory, ale są wzy-
wani do wypadków samo-
chodowych, powodzi,  ratują 
zwierzęta. Dzieci dowiedzia-
ły się jak zachować się w sy-
tuacji zagrożenia i jak powia-
domić służby ratunkowe.  Po-
kazy sprzętu, możliwość przy-
mierzenia hełmu strażackie-
go  wzbudziły dużo radości. 
Dziękujemy wam strażacy.  

Dzień Edukacji Narodowej 
14 października obchodzi-

my Dzień Edukacji Narodo-
wej - jest to święto wszyst-
kich pracowników przedszko-
la. Miłym akcentem tego dnia 
są występy dzieci, wszystkie 
grupy zaprezentowały swo-
je umiejętności wokalne, ta-
neczne i recytatorskie. Dzię-
kujemy dzieciom i rodzicom 
za pamięć. 

M. Wójtowicz-Ryba

Dzieje się  
w przedszkolu

Laureaci konkursu ze swoją opiekun A. Wnuk-Bednarczyk.

Na urzędowskim rynku w Dniu Przedszkolaka.
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Wybudowany w tym 
roku nieco ponad 
siedmiokilometrowy 
odcinek sieci kanalizacyjnej 
w Mikuszewskim już może 
obsługiwać mieszkańców 
tej miejscowości. To kolejny 
etap budowy kanalizacji 
sanitarnej w gminie Urzędów. 
Zadanie to wpłynie na 
poprawę warunków życia 
i warunków sanitarnych 
naszych mieszkańców oraz 
ochronę stanu środowiska 
naturalnego poprzez 
dostosowanie gospodarki 
ściekowej do wymagań 
środowiskowych Polski i UE.

 Tytułowa projektowa „Bu-
dowa kanalizacji sanitarnej 
w miejscowości Mikuszew-
skie” to jedno z ważniejszych 
zadań, jakie w bieżącym roku 
realizował nasz samorząd. In-
westycja przeprowadzona zo-
stała dzięki dofinansowaniu 
ze środków Europejskiego 
Funduszu Rozwoju Regional-
nego Programu Operacyjne-
go Województwa Lubelskiego 
na lata 2014-2020, Osi Prio-
rytetowej 6 Ochrona Środo-
wiska i Efektywne Wykorzy-

stanie Zasobów, Działanie 6.4 
Gospodarka wodno-ściekowa.  
Otrzymane środki finansowe 
w wysokości 1 933 109 zł na-
szemu samorządowi przeka-
zane zostały w ramach umo-
wy podpisanej z Urzędem 
Marszałkowskim.

Realizacja zadania ze wzglę-
du na trudności finansowe na-
szego samorządu była odkłada-
na nieco w czasie. W ubiegłym 
roku zorganizowano jednak 
postępowanie przetargowe, 
w wyniku którego wyłoniono 
wykonawcę inwestycji. Zosta-
ła nim firma Usługi Budowla-
ne ,,WELKO’’ z siedzibą w Ko-
sinie województwo podkarpac-
kie. W dniu 18 grudnia 2019 
r. burmistrz Urzędowa Paweł 
Dąbrowski podpisał umowę na 
realizację zadania.

Prace w terenie ruszyły 
wiosną tego roku. W ich za-
kresie wykonano 7058 mb 
sieci kanalizacyjnej, zakupio-
no i zamontowano 110 sztuk 
wodomierzy z funkcją odczytu 

radiowego, urządzenia do po-
miaru ilości i jakości ścieków 
oczyszczonych. Utworzony zo-
stał także internetowy serwis 
klienta e-BOK. Odbiór inwe-
stycji miał miejsce we wrze-
śniu br.

Wybudowana sieć kana-
lizacji sanitarnej daje moż-
liwość podłączenia gospo-
darstw domowych do kanali-

Kanalizacja w Mikuszewskim zakończona

zacji zbiorczej, do czego za-
chęcamy mieszkańców Mi-
kuszewskiego. 

 Przypominamy, że 
ogólny jej koszt to kwota 3 
115 900 zł, z czego z dofi-
nansowania  RPO WL po-
chodzić będzie wspomnia-
ny już wcześniej 1 933 109 
złotych.                                JC

„Dzień Otwarty” w Stowa-
rzyszeniu Trzeźwościowym 
„Płomyk” miał na celu zachę-
cenie mieszkańców gminy do 
współpracy oraz przypomnie-
nie zakresu swojej działalno-
ści. Uczestników tego wyda-
rzenia, członkowie stowarzy-
szenia gościli w swojej siedzi-
bie w dniu 1 października w 
godzinach popołudniowych. 

Na odwiedzających czeka-
ły przygotowane do degustacji 
zdrowe bezalkoholowe napoje ta-
kie jak koktajle m. in. banano-
wy, brzoskwiniowy, pomarańczo-
wo-marchewkowy, czy ze szpina-
kiem. Była także herbata i kawa.

- Celem zorganizowanych 
przez nas dni otwartych była 
chęć zapoznania z działalno-
ścią stowarzyszenia. Przypomi-
nam, że naszym działaniem są 

wszelakie inicjatywy na rzecz 
trzeźwości – podkreśla Kazi-
miera Trancygier, prezes 
Stowarzyszenia Trzeźwościo-
wego „Płomyk” w Urzędowie, 
dodając, że w siedzibie ich or-
ganizacji można skorzystać z 
bezpłatnych porad m. in. tera-
peuty, czy psychologa dziecię-
cego.

W „Dniu Otwartym” 
uczestniczyli przedstawiciele 
instytucji na co dzień współ-
pracujących ze stowarzysze-
niem, księża z urzędowskiej 
parafii: ks. proboszcz An-
drzej Woch oraz ks. wika-
riusz Marcin Flasiński, a 
nawet dzieci, którym czas wy-
pełniono grami i zabawami. W 
sumie z możliwości wizytowa-
nia stowarzyszenia skorzysta-
ło blisko 40 osób.

“Płomyk” otworzył drzwi

Członkowie stowarzysze-
nia przypominają, że stale 
oferują pomoc w zakresie roz-
mów indywidualnych i spo-
tkań w grupie dla osób uza-
leżnionych i współuzależnio-
nych. I choć październikowe 
wydarzenie nazwane zostało 

Budują 
chodnik

Od kilku tygodni na tere-
nie naszej gminy, a dokładnie 
przy drodze powiatowej nu-
mer 2701L na odcinku Zako-
ścielne-Skorczyce-Popkowice 
prowadzone są prace przy bu-
dowie chodnika wraz ze zjaz-
dami. Jest to bardzo oczeki-
wane przez naszych miesz-
kańców zadanie. Realizato-
rem tej inwestycji jest powiat, 

jednak nasz samorząd 
współuczestniczy w tym 
zadaniu. Nasi radni pod-
czas lipcowej sesji Rady 
Miejskiej na ten cel zde-
cydowali się przeznaczyć 
kwotę 170 tys. zł. 

Chodnik przy tej odno-
wionej dwa lata temu dro-
dze powstanie na dwóch 
odcinkach od Zakościel-
nego w kierunku Skorczyc 
oraz od Popkowic w kie-
runku Skorczyc. W tym 
momencie końca dobiega-
ją roboty na pierwszym 
odcinku tego zadania. JC 

„dniem otwartym” to pod-
kreślają, że dla poszukują-
cych pomocy drzwi stowa-
rzyszenia otwarte są co-
dziennie, a oni chętnie po-
dzielą się swoimi doświad-
czeniami i wiedzą. 

JC  

Prace przy budowie kanalizacji prowadzone były latem.
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Szanowni Państwo! 
O konieczności 
przeprowadzenia zmian w 
systemie naszej gminnej 
oświaty mówi się od 
wielu lat. Pytanie co dalej 
z urzędowską oświatą 
stawiam sobie od początku 
mojej kadencji , czyli 
od listopada 2018 roku. 
Niestety, odpowiedzi na nie 
wciąż brak. Dlaczego? Po 
prostu - wytworzył się nam 
oświatowy pat.

Przybliżając temat po-
zwolę sobie wspomnieć, że 
na terenie naszego samo-
rządu w tym momencie 
funkcjonują 4 szkoły gmin-
ne i jedna stowarzyszenio-
wa. Jak rozpoczynałem 
urzędowanie szkół gmin-
nych było 6 łącznie z filia-
mi, a siódma - stowarzy-
szeniowa. W ubiegłym roku 
wykonany został jeden 
krok w przód, tzn. ucznio-
wie z dwóch szkół filialnych 
w Bęczynie i Rankowskim 
włączeni zostali do szkoły 
głównej w Urzędowie - Ze-
społu Szkół Ogólnokształ-
cących. Decyzja ta została 
zaakceptowana przez rodzi-
ców, których dzieci uczęsz-
czały do wspomnianych 
placówek. Jest to budujące, 
bowiem rodzice ci swoją od-
powiedzialnością potwier-
dzili, że rozumieją trudną 
sytuację gminy. W zasa-
dzie dotychczas, jako jedy-
ni podjęli się działań, które 
mają na celu wyjście z trud-
nej oświatowej sytuacji, nie 
tylko dla Urzędowa, ale dla 
całej gminy. 

Mieszkańcy wspomnia-
nego obszaru gminy Urzę-
dów pogodzili się z tym, że 
budynki tych dwóch szkół zo-
stały na razie puste (już pra-
cujemy, na ich ponownym 
zagospodarowaniem), a dzie-
ci trzeba zawozić, czy zapro-
wadzać do dużej szkoły.

Pomimo tego ruchu 
oświata nadal pochłania 

dużą część gminnych fundu-
szy. Subwencja oświatowa, 
którą otrzymujemy nie po-
krywa kosztów funkcjonowa-
nia szkół, nie pokrywa na-
wet samych wynagrodzeń dla 
nauczycieli. Nie bez znacze-
nia jest tu oczywiście demo-
grafia, o czym mówię, mówi-
my również od dawna. Dzie-
ci rodzi się mniej i mniej licz-
ne są klasy, a to generuje 
koszty. Kalkulację wydatków 
oświatowych pokazuje Anali-
za wszystkich dochodów i wy-
datków związanych z oświatą 
- Tabela Nr. 1.

Według projektu budże-
tu na 2020 r, wydatki oświa-
towe (bez inwestycji w oświa-
cie) wynoszą 12 823 986, 32 
zł, przy czym otrzymane: sub-
wencja i dotacja to kwota 7 
828 268, 36 zł. Zatem dołożyć 
musimy 4 995 717,96 zł - pro-
ściej blisko 5 mln zł, co sta-
nowi prawie 39% budżeto-
wych wydatków.  Przy obec-
nym stanie zadłużenia gmi-
ny Urzędów, które na dzień 
30 września 2020 wynosi 9 
908 841, 91 zł, wzrastające z 
roku na rok wydatki oświato-
we nie rokują dobrze na przy-
szłość naszej gminy. Tak duże 
dopłacanie do gminnej oświa-
ty grozi utratą płynności fi-
nansowej gminy – co podkre-
ślam od jakiegoś czasu. Blo-
kuje nam również możliwość 

jakiegokolwiek rozwoju, bo-
wiem nie stać nas na realiza-
cję nowych inwestycji.

Tak, prowadzimy kilka za-
dań inwestycyjnych: zakoń-
czona została kanalizacja, bę-
dzie oświetlenie ledowe, zro-
bionych kilka odcinków dróg, 
również przy budynku szko-
ły na ul. Wodnej trwają prace. 
Na to wszystko udało się po-
zyskać dofinansowanie. Jed-
nakże niebawem nie będzie-
my mieli środków na wkład 
własny. Co wówczas? Co z in-
nymi zadaniami gminy?

Jak już wiele razy było na-
kreślone demografia na na-
szym terenie jest taka, a nie 
inna. Dzieci z roku na rok uby-
wa – w porównaniu do stanu 
dzieci rodzących się w 2009 
roku, teraz po upływie deka-
dy liczba urodzeń spadła o 
53%. W ciągu 7 lat ze szkół 
na terenie gminy ubyło poło-
wę dzieci. Już teraz wszyst-
kie dzieci z terenu gminy, na-
wet te najmłodsze z oddziałów 
przedszkolnych (jest ich w su-
mie 797) zmieściłyby się w jed-
nej dużej szkole na ul. Wodnej. 
Kilka, kilkanaście lat temu w 
budynku tej szkoły uczyło się 
nawet ponad 800 uczniów.

Aktualne dane demogra-
ficzne (Tabela Nr. 2) na ko-
lejne lata nie wieszczą popra-
wy, co do liczebności dzieci w 
klasach przy istnieniu tylu 

gminnych szkół. Dzieci w wy-
niku migracji naszych miesz-
kańców raczej, a nawet nie 
omieszkam się stwierdzić, ra-
czej na pewno będzie mniej 
niż wynika z tej tabeli. Wg. 
danych z ewidencji ludności 
UM Urzędów do końca wrze-
śnia na terenie gminy urodzi-
ło się tylko 39 dzieci. 

Podejmując temat na po-
ziomie samorządu zlecony zo-
stał „Audyt oświatowy”, które-
go autorzy szeroko analizując 
sytuację oświatową w naszej 
gminie nakreślili kilka moż-
liwych do działania kierun-
ków. Uchwalone w styczniu 
br. uchwały intencyjne odno-
śnie zamiaru likwidacji więk-
szości szkół z terenu naszej 
gminy (nie przyjęto uchwały 
intencyjnej dot. Skorczyc) po 
negatywnej opinii Kuratorium 
Oświaty w Lublinie nie zosta-
ły wprowadzone w życie. Ist-
nieć przestały jedynie wspo-
mniane już wcześniej filie w 
Bęczynie i Rankowskim.

Propozycja utworzenia 
szkoły stowarzyszeniowej w 
Bobach w wyniku podjętych, 
a raczej nie podjętych przez 
nauczycieli i rodziców dzia-
łań, bowiem stowarzyszenie 
nie zostało utworzone, też nie 
została zrealizowana.

Obecnie zaproponowane 
zostały kolejne kroki. Działa-
jąc zgodnie z wytycznymi au-

Patowy problem oświatowy

Rok budżetowy

Razem przychody [zł]

1 5 6 7 8

2018 8029402,48 11261432,53 3232030,05 28,70%

2019 8342945,64 12302883,60 3959937,96 32,19%

7828268,36 12823986,32 4995717,96 38,96%

Analiza wszystkich dochodów i wydatków związanych z oświatą w Gminie 

Urzędów od 2018r. ( bez wydatków inwestycyjnych)

Wydatki:  placówki 
oświatowe i inne wydatki 

związane z oświatą i opieką 
nad dziećmi [zł]

Środki z budżetu gminy w 
wydatkach oświatowych Tyle 

dokładamy [zł]

Udział środków z budżetu gminy 
w wydatkach oświatowych  [%]

2020 (wg 

projektu 

budżetu)

Tabela nr 1
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dytu Urząd Miejski w Urzę-
dowie przygotował projekty 
uchwał dotyczące obniżenia 
stopnia organizacji naszych 3 
szkół (poza Urzędowem), przy 
czym dwie szkoły w Skorczy-
cach i Moniakach zostałyby 
filiami szkoły urzędowskiej. 
Reorganizacja wiązałaby się 
z tym, że dzieci tych 3 szkół z 
klas 4-8 dowożone byłyby do 
szkoły w Urzędowie, a malu-
chy (kl. 1-3 i przedszkolaki) 
uczyłyby się na miejscu.

Propozycje te przedstawio-
ne zostały już związkom zawo-
dowym, radom pedagogicznym 
i radom rodziców wszystkich 
szkół. Jak będzie wyglądało to 
dalej? Trudno powiedzieć, bo 
nastała kolejna burza. Mam na 
myśli, że dyrekcja, nauczyciele, 
część organizacji związkowych, 
rodzice nie chcą zmian. Radni 
też problem znają i chyba na 
tym koniec.

 „Nihil novi” jak mówi kon-
stytucja z 1505 roku, tzn. „Nic 
o nas bez nas”. Przenosząc to 
na nasz grunt mogę rzec: Nic 
o was bez was. Jako burmistrz 
nie chcę sam decydować o spra-
wach ważnych dla mieszkań-
ców gminy. Zresztą organem 
uchwałodawczym jest Rada 
Miejska, tak więc radni decy-
dują. Do czego Rada Miejska 
zobowiąże mnie jako burmi-
strza, tj.  organ wykonawczy, 
będę starał się temu sprostać. 

Na ten moment spotyka-
my się, prezentujemy swo-
je stanowiska, dyskutujemy, 
jednak dalej nic. Nic nie usta-
lone, a problem jest. I tak, co 
roku dokładamy o milion wię-
cej do oświaty. Wszyscy wiemy 
o tym, że dokładamy finanse, 
że jest potrzeba reformy. Jed-
nak jak ją przeprowadzić, sko-
ro nawet w kuratorium, nie do-
strzegają naszych problemów. 
Wiemy, że jest mało dzieci, że 
pieniędzy nie starcza, ale cze-
kamy, odkładamy decyzję w 
czasie i czekamy, że może coś 
nagle się stanie. Po prostu po-
wstał oświatowy pat.

Jak to rozwiązać? Zada-
łem to pytanie podczas ostat-
niego spotkania z dyrektora-
mi naszych gminnych szkół, 
które odbyło się na początku 
października. Niestety pod-
powiedzi z ich strony żadnej 
nie otrzymałem. Wspomnę, że 
podczas wcześniejszych spo-

tkań prosiłem ich o oszczędne 
arkusze na rozpoczęty już we 
wrześniu rok szkolny. Z tych 
oszczędności, znów powiem 
niestety, nie wiele wyszło. Bo 
łączenie godzin w klasach z 
dwóch roczników to oszczęd-
ność, ale na edukacji dzieci, 
a przecież nie o to nam cho-
dzi. Chcemy mieć wykształ-
cone społeczeństwo. Realną 
oszczędność, a nie ukrywam 
tego od początku może przy-
nieść tylko redukcja etatów 
nauczycielskich – to jest naj-
większy koszt. Żeby wprowa-
dzić to w życie powinniśmy ku-
mulować dzieci w jednej szko-
le, tak by zwiększyć liczebność 

2009 2010 2011 2012 2013 2014 2015 2016 2017 2018 2019

1. Bęczyn 14 15 4 6 8 12 10 5 4 8 7
14 15 4 6 8 12 10 5 4 8 7

1. Góry 2 3 4 3 1 5 6 1 1 2 2
2. Rankowskie 11 5 5 5 5 3 3 1 6 4 3
3. dawna miejsc. Zakościelne 4 7 8 2 6 2 4 1 7 8 2

17 15 17 10 12 10 13 3 14 14 7

1. Urzędów (bez obszaru dawnej miejscowości Zakościelne) +
dawna miejsc. Dębniak i Kajetanówka 20 17 8 11 7 10 14 8 8 10 9

2. Mikuszewskie 6 5 7 7 4 3 4 3 4 3 9

26 22 15 18 11 13 18 11 12 13 18
57 52 36 34 31 35 41 19 30 35 32

1. Popkowice (od nr 87 do 134) 3 2 2 0 3 0 2 2 4 1 3
2. Skorczyce 12 9 4 11 9 6 3 10 8 4 7

15 11 6 11 12 6 5 12 12 5 10

1. Leśniczówka – SP Ostrów 0 2 0 0 1 0 0 0 0 1 1
2. Popkowice Księże – SP Ostrów 1 0 2 1 0 0 1 3 2 0 3
3. Zadworze – SP Ostrów 7 6 4 9 4 6 7 8 6 9 7
4. Popkowice (od nr 1 do 86) 3 1 4 1 1 2 1 1 4 2 2

11 9 10 11 6 8 9 12 12 12 13
26 20 16 22 18 14 14 24 24 17 23

1. Boby-Kolonia 2 1 3 2 1 3 2 4 2 2 3
2. Boby-Księże 0 0 3 1 0 0 0 2 0 1 0
3. Boby-Wieś 1 1 0 2 1 1 4 4 1 0 0
4. Konradów 1 0 0 0 0 0 0 0 2 1 0
5. Kozarów 1 1 1 0 0 0 0 0 0 0 0
6. Majdan Bobowski, 1 1 0 2 1 0 2 0 3 0 0
7. Metelin 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0
8. Mikołajówka 1 1 2 1 0 0 1 0 0 0 0

7 5 9 8 3 4 9 10 8 4 3

1. Majdan Moniacki 0 1 1 0 0 1 2 2 2 0 0
2. Moniaki 2 5 3 0 1 1 3 3 2 1 1
3. Moniaki-Kolonia 3 1 3 2 1 2 1 4 0 1 2
4. Natalin 2 2 4 3 0 0 1 0 1 1 2
5. Okręglica-Kolonia 6 1 0 2 2 0 2 0 3 2 2
6. Wierzbica 5 7 1 4 1 3 1 2 3 3 4
7. Wierzbica-Kolonia 5 11 6 3 6 4 2 5 2 4 2

23 28 18 14 11 11 12 16 13 12 13

1. Józefin 3 2 3 4 3 1 2 3 6 2 0
2. Leszczyna 1 3 2 2 1 1 0 2 5 3 1

4 5 5 6 4 2 2 5 11 5 1

117 110 84 84 67 66 78 74 86 73 72

67 57 56 67 57 63 56 58

2016/
2017

2017/2
018

2018/2
019

2019/2
020

2020/
2021

2021/
2022

2022/
2023

2023/2
024

2024/2
025

2025/
2026

2026/
2027

**liczba dzieci zameldowanych i urodzonych na obszarze obwodu szkolnego ZS Skorczyce podzielona wg obwodów szkolnych obowiązujących do 2015 
r. tj. podział ze względu na wybór placówki szkolnej dokonywanej wg krótszej odległości od miejsca zamieszkania dziecka do miejsca usytowania 
placówki szkolnej (tj. wg takiegu podziału najczęściej dzieci uczęszczają do tych szkół)

2009-2011 demografia na dzień 31.12.2018

2012-2019 demografia wg danych na koniec każdego roku 

Liczba dzieci, które pójdą do szkół: w Moniakach, w Bobach, w Skorczycach, w Urzędowie + filie, 
jeżeli placówki te prowadzone nadal byłyby przez Gminę Urzędów

Rok szkolny, w którym dane roczniki pójda do I kl. SP

*liczba dzieci zameldowanych i urodzonych na obszarze obwodu szkolnego ZSO Urzędów podzielona ze względu na wybór placówki szkolnej 
dokonywanej wg krótszej odległości od miejsca zamieszkania dziecka do miejsca usytowania placówki szkolnej 

OBWÓD ZS SKORCZYCE - obwód obowiązujący do 2015 r.**

OBWÓD SP BOBY

Liczba dzieci zameldowanych na terenie gminy Urzędów wg ewidencji
z dn. 20.01.2020r.

Lp. Miejscowość

SUMA ZS Skorczyce + SP Ostrów

RAZEM

RAZEM

RAZEM

RAZEM

OBWÓD ZSO URZĘDÓW - SP URZĘDÓW*

SUMA ZSO Urzędów
RAZEM

SP Ostrów** gm. Wilkołaz

OBWÓD ZSO - FILIA BĘCZYN*

OBWÓD ZSO - FILIA RANKOWSKIE*

suma dla całej gminy

RAZEM

RAZEM

OBWÓD PSP LESZCZYNA prowadzonej przez STOWARZYSZENIE

OBWÓD SP MONIAKI

RAZEM

uczniów w klasach. Bo jako 
urząd wpływu na demografię 
nie mamy. Tylko w ten spo-
sób powstałaby możliwość zre-
dukowania etatów nauczyciel-
skich, a tym samym ograni-
czone zostałyby nasze koszty.

Tu pojawia się argument, 
że mniej liczne klasy to więk-
sza korzyść dla ucznia. Gminy 
jednak nie stać na nauczanie 
indywidualne. Pobliski Kra-
śnik - ilu więcej ma mieszkań-
ców, a szkół tyle samo, co my.

Wiem oczywiście, że na 
oświacie nie da się zarobić, 
że szkoły to miejsca pracy, a 
każdy chce mieć pracę i uczci-
wie zarabiać, że rodzice wolą 

mieć szkołę bliżej domu, 
że budynki szkół są nale-
życie wykorzystywane, a 
po zmianach nie wiadomo 
jak to będzie, itd. Jednak 
jak, jako gmina mamy da-
lej funkcjonować? Mamy 
tez inne zadania, musimy 
racjonalnie wydatkować 
środki publiczne, bo pod-
legamy organom kontrol-
nym m. in. RIO czy NIK. 

Decyzje o zamykaniu 
szkół nie są popularne. 
Jednak mieszkańcy gmi-
ny zgłaszają nam wiele in-
nych potrzeb poza oświa-
tą. Jak to rozwiązać?  

Paweł Dąbrowski
Burmistrz Urzędowa 

 Tabela nr 2. Aktualna sytuacja demograficzna



6 GAZETA URZĘDOWSKA
n

nr
 1

99
 n

pa
źd

zi
er

ni
k 

20
20

Historia szkoły w Mo-
niakach zaczyna się w 1861 
r., wówczas to Ludwik Ze-
mbrzuski założył pierw-
szą szkołę elementarną w 
parafii Boby. Uczyły się w 
niej dzieci z okolicznych 
wsi, a mieściła się ona w 
wynajętej izbie. Po powsta-
niu styczniowym szkołę 
przemianowano na Pań-
stwową Szkołę Elementar-
ną, zaś w 1883 r. na  szkołę 
gminną, do której uczęsz-
czało ok. 40 dzieci z oko-
licznych miejscowości.   

W ostatnich latach XIX 
w. wybudowano szkołę z 
jedną salą lekcyjną i miesz-
kaniem dla nauczyciela. W 
1907 r. do szkoły wprowa-
dzono naukę j. polskiego. 
Inspiratorką walki o moż-
liwość nauki j. polskiego w 
szkole była żona ówczesne-
go właściciela dóbr Monia-
ki - Zofia Zembrzuska. 

Podczas I wojny świa-
towej budynek szkoły 
uległ spaleniu. Dwukla-
sowa Szkoła Powszechna 
w Moniakach przeniosła 
się więc znów do wynaję-
tej izby. W 1922 r placów-
ka otrzymała drugiego na-
uczyciela. Umożliwiło to 
utworzenie 4 oddziałów i 
oznaczało przejście na sys-
tem szkoły dwuklasowej. 
W latach 1925-27 wybudo-
wano nowy drewniany bu-
dynek. W szkole pracowało 
wówczas 2 nauczycieli: Jó-
zef Kępiński i Stefania Ga-
łanówna, którzy edukowa-
li 163 dzieci w czterech od-
działach. 

W 1932 r. po wprowa-
dzeniu ogólnopolskiej re-
formy szkolnictwa, szkoła 
przyjęła nazwę – Publicz-
na Szkoła w Moniakach II 
stopnia oraz wprowadziła 
7- letni okres nauczania. 
W czasie II wojny świato-
wej szkoła w Moniakach 
miała 6 oddziałów, w któ-
rych uczyło się 187 dzieci. 
W latach 1945- 49 w pla-
cówce realizowany był pro-
gram szkoły 7-klasowej. 
W tym czasie zaszły zmia-
ny kadrowe wśród nauczy-

cieli. Józefa Kępińskiego za-
stąpiła Helena Pytlakowska, 
a następnie po 2 latach kie-
rownikiem szkoły została Ire-
na Cisek. W 1950 r. do szko-
ły w Moniakach oddelegowa-
ny został z Ostrowa - Czesław 
Cisek, który przez 36 lat peł-
nił funkcję kierownika, póź-
niej dyrektora szkoły. W okre-
sie tym w placówce pracowali 
m.in.: M. Huzar, M. Mandryk, 
A. Sulowski, A. Szmyrgała, Z. 
Gonder, L. Wnuk, D. Wnuk,  
L. Fiuk, S. Dzięsław, L. Dzię-
sław, M. Besztak, M. Rak, H. 
Trukan, G. Cisek, I. Stec, E. 
Kuśmiderska. Pod koniec lat 
50-ych coraz częściej mówiło 
się o potrzebie budowy nowej 
szkoły w Moniakach. 

W styczniu 1960 r. został 
powołany Społeczny Komitet 
Budowy Szkoły w Moniakach 
któremu przewodniczył Jan 
Czapla. Wspólnie działali tu 
mieszkańcy Wierzbicy i Mo-
niak, którzy ustalili lokaliza-
cję budynku szkoły przy dro-
dze Wierzbica- Moniaki- Boby. 
Budowę nowej placówki Rada 
Gminy postanowiła wprowa-
dzić do planu z roku 1962, 
jako zadanie dwuletnie z od-
daniem do użytku w 1964 r., 
w ramach akcji „Tysiąc szkół 
na 1000-lecie państwa pol-
skiego”. Budowa szkoły ruszy-
ła wiosną 1963 r., a dokładnie 

6 października 1964 r. ucznio-
wie przenieśli się do nowego 
dwupoziomowego budynku. 
Na zapleczu usytuowano bo-
isko sportowe oraz plac zabaw 
dla najmłodszych dzieci. 

Od 1966 r. realizowano pro-
gram szkoły 8-klasowej, a w 
roku 1974 Szkoła Podstawowa 
w Moniakach weszła w skład 
Zbiorczej Szkoły Gminnej w 
Urzędowie. W 1986 r. długo-
letni dyrektor Czesław Cisek 
przeszedł na emeryturę, a jego 
miejsce zajął mgr Ryszard Zię-
biński. W miarę upływu lat 
zwiększała się liczba uczniów 
i przybywało nauczycieli. Byli 
to m.in. Elżbieta Rataj, Anna 
Brzuszek, Irena Wasieczko, 
Barbara Kasprzak, Bożena 
Janeczko.

W 1996 r. szkoła prze-
szła pod zarząd gminy Urzę-
dów. Wprowadzono gimnazja 
i 6-letnie szkoły podstawowe. 
W roku szkolnym 99/00 w Mo-
niakach zaistniała  6-klasowa 
szkoła podstawowa i pierwsza 
klasa gimnazjum, która wraz z 
kolejnym rocznikiem utworzyła 
Gimnazjum w Wierzbicy. 

Od maja 2011 r. funkcję dy-
rektora pełniła mgr Graży-
na Kamyk, dzięki której szko-
le nadano imię Jana Pawła II. 
Od 2013 r. do 2020 r. szkołą 
kierował mgr Waldemar Mi-
chalczyk. Obecnie funkcję dy-

rektora pełni mgr Katarzyna 
Kapica. 

Aktualnie szkoła liczy 114 
uczniów, nad którymi spra-
wuje opiekę 15 nauczycie-
li i 4 pracowników obsłu-
gi. Placówka dysponuje bar-
dzo dobrą i stale rozwijają-
cą się dzięki funduszom unij-
nym bazą dydaktyczną. W 
minionym roku szkolnym do 
użytku oddane zostało wie-
lofunkcyjne boisko sportowe, 
z którego korzystają nie tyl-
ko uczniowie, ale i  mieszkań-
cy gminy. W placówce dzia-
łają Samorząd Uczniowski, 
klub EKO, teatrzyk „Karo-
lowa Dziatwa”, Uczniowski 
Klub Sportowy, koła przed-
miotowe i kółka zaintereso-
wań. Wydawana jest szkol-
na gazetka „Czas na ploty”. 
Uczniowie chętnie uczest-
niczą w konkursach przed-
miotowych, zawodach spor-
towych i wielu różnorodnych 
akcjach. Społeczność szkol-
na od lat angażuje się w życie 
środowiska lokalnego, np. po-
przez coroczne organizowa-
nie spotkania opłatkowego w 
Świetlicy Wiejskiej w Monia-
kach i czynny udział w Do-
żynkach Gminnych.

W tym roku szkolnym 
20/21 będziemy obchodzić 
160 rocznicę szkolnictwa w 
Moniakach. Jeśli pozwoli na 
to sytuacja epidemiologiczna 
w naszym kraju zamierzamy 
podejmować szereg działań 
mających na celu upamięt-
nienie historii szkoły.  Chcie-
libyśmy zorganizować kon-
kursy historyczne, wystawy 
okolicznościowe, spotkania z 
osobami pamiętającymi na-
ukę w „starej szkole”, czy ma-
jowy piknik rodzinny.

Wierzymy, że szkoła, któ-
ra przetrwała 160 lat i wy-
chowała wielu znakomitych 
absolwentów pełniących waż-
ne funkcje społeczne, nadal 
będzie chlubą naszej miej-
scowości. Będzie przypomi-
nać wszystkim, jak jest waż-
na i jak wiele zależy od nas 
samych.

 mgr Beata Kawa

160- lecie szkolnictwa  w Moniakach

Grono pedagogiczne, pracownicy oraz sympatycy Szkoły Podstawowej 
w Moniakach, rok 2005. Od lewej: I. Burek, M. Rej, E. Grabowska, A. 
Brzuszek, A. Myszak, E. Kuśmiderska, I. Wasieczko, R. Ziębiński, E. Rataj, 
M. Parczyńska, B. Janeczko, B. Kasprzak, A. Krawczyk, M. Sadowska, A. 
Płecha.
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Dnia 24 września 2020 r. 
odbyła się XXIV sesja VIII ka-
dencji Rady Miejskiej w Urzę-
dowie, na której omówione zo-
stało wykonanie budżetu gmi-
ny za I półrocze 2020 r. Infor-
macje przedstawił Burmistrz 
Urzędowa - Paweł Dąbrow-
ski. W budżecie gminy na 
rok 2020 zostały uwzględnio-
ne dwie duże inwestycje: ka-
nalizacja w Mikuszewskim 
oraz termomodernizacja ZSO 
Urzędów. 

Jeśli chodzi o pierwsze za-
danie: kanalizacja w Miku-
szewskim, to do końca czerw-
ca została wykonana sieć ka-
nalizacji o dł. 3500 mb, wy-
konano 2 szt. pompowni ście-
ków i zamontowano 110 szt. 
wodomierzy. Wykonawca na 
zadanie miał czas do 31 sierp-
nia br., wykonał je w termi-
nie. Całkowity koszt inwe-
stycji to 3 115 900 zł, w tym 
przyznane dofinansowanie w 
kwocie 1 933 109 zł . 

Drugie zadanie: termomo-
dernizacja Zespołu Szkół Ogól-
nokształcących w Urzędowie. 
Dotychczas wykonano: wymia-
nę stolarki okiennej i drzwio-
wej, docieplono ściany łącz-
nika, wschodnią i zachodnią 
elewację szkoły, przedłużono 
dach, wymieniono parapety, 
rynny i rury spustowe. Termin 
realizacji tego zadania to ko-
niec czerwca przyszłego roku. 

Przeprowadzono kilka za-
dań drogowych:
- remont drogi gminnej Nr 
108312L w sołectwie Góry- 
koszt robót budowlanych 
300 415,19, z czego 80% przy 
udziale środków z Funduszu 
Dróg Samorządowych;
- remont drogi gminnej Nr 
108317L w miejscowości Jó-
zefin- koszt robót 390 993,64, 
przy czym dofinansowanie 
80% z FDS;
- przebudowa drogi dojazdo-
wej do gruntów rolnych w Za-
kościelnym- koszt robót budow-
lanych to 288 225,77 zł, z czego 
60% wartości zadania stanowią 
pozyskane środki z FOGR-u.

Burmistrz wspomniał o 
modernizacji oświetlenia w 
naszej gminie. Wniosek gmi-
ny otrzymał dofinansowanie 
i będzie realizowany w przy-

szłym roku. W ramach mo-
dernizacji wymienionych ma 
zostać 900 szt. przestarzałych 
opraw na nowe energoosz-
czędne. Wartość tego projek-
tu to kwota 1 526 155,18 zł, z 
czego dofinansowanie wynosi 
1 182 290,58 zł.

W sprawach bieżących rad-
ni podjęli następujące uchwały:
1. Uchwała Nr XXIV/156/20 
w sprawie wyrażenia zgody 
na zawarcie umowy dzierża-
wy nieruchomości stanowią-
cej własność Gminy Urzędów 
oraz na odstąpienie od obo-
wiązku przetargowego trybu 
zawarcia umowy.
Przedmiotem uchwały jest 
wyrażenie zgody na oddanie 
w dzierżawę na czas oznaczo-
ny 5 lat nieruchomości grun-
towej, tj. działek o numerach 
ewidencyjnych 556 o pow. 
3,2333 ha i 557 o pow. 0,7596 
ha, o łącznej pow. 3,9929 ha, 
położonych w Skorczycach, 
obręb geodezyjny Skorczy-
ce, gmina Urzędów, stano-
wiących przedmiot własności 
Gminy Urzędów dotychczaso-
wemu dzierżawcy.
2. Uchwała Nr XXIV/157/20  
w sprawie zmiany wielolet-
niej prognozy finansowej.
3. Uchwała Nr XXIV/158/20 
w sprawie zmian budżetu 
gminy na rok 2020.
4. Uchwała Nr XXIV/159/20 w 
sprawie zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania prze-
strzennego gminy Urzędów w 
miejscowościach Skorczyce, 
Góry, Popkowice Księże.

5. Uchwała Nr XXIV/160/20 
zmieniająca uchwałę Nr 
XV/91/19 Rady Miejskiej w 
Urzędowie z dnia 30 grudnia 
2019 r. w sprawie uchwalenia 
Gminnego Programu Profi-
laktyki i Rozwiązywania Pro-
blemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkoma-
nii na rok 2020.
6. Uchwała Nr XXIV/161/20 
w sprawie określenia średniej 
ceny jednostki paliwa w Gmi-
nie Urzędów na rok szkolny 
2020/2021.
7. Uchwała Nr XXIV/162/20 
w sprawie przyjęcia sprawoz-
dania z realizacji „Gminne-
go Programu Opieki nad Za-
bytkami dla Gminy Urzędów 
na lata 2016 – 2019” za okres 
2018 – 2019.
8. Uchwała Nr XXIV/163/20 
w sprawie wyrażenia zgody 
na zawarcie umowy dzierża-
wy nieruchomości stanowią-
cej własność Gminy Urzędów.
Przedmiotem uchwały jest 
wyrażenie zgody na zawar-
cie umowy dzierżawy części 
działki nr  30 o pow. 2,00 ha 
położonej w obrębie geode-
zyjnym Rankowskie  o pow. 
całkowitej 26,77 ha, na czas 
oznaczony 5 lat.
9. Uchwała Nr XXIV/164/20 w 
sprawie wyznaczenia obszaru 
i granic aglomeracji Urzędów.
10. Uchwała Nr XXIV/165/20 w 
sprawie przystąpienia Gminy 
Urzędów do Stowarzyszenia Sa-
morządów Euroregion „Roztocze”.

Priorytetem w zakre-
sie działalności Euroregionu 

„Roztocze” będzie tworze-
nie warunków do rozwija-
nia przyjaznej i wzajem-
nie korzystnej współpra-
cy transgranicznej, bezpo-
średnio sąsiadujących ob-
szarów Ukrainy i Polski. 
Istotnym celem nowego 
euroregionu, będzie ochro-
na środowiska naturalne-
go przygranicznych tere-
nów, prowadzenie działań 
zapobiegających zagroże-
niom i klęskom żywioło-
wym. Proponowane obsza-
ry działania:
• poprawa poziomu życia 
mieszkańców, 
• polepszenie stanu natu-
ralnych i kulturowych wa-
runków życia, 
• rozwój potencjału gospo-
darczego,
• inicjowanie kontaktów róż-
nego typu instytucji, placó-
wek oświatowych, sporto-
wych, kulturalnych i innych.
11. Uchwała Nr 
XXIV/166/20 w sprawie 
skargi Pani Haliny Choro-
szy z dnia 31 sierpnia 2020 
r. (data wpływu 01 wrze-
śnia 2020 r.) na działania 
Burmistrza Urzędowa do-
tyczące budowy kanaliza-
cji sanitarnej w miejsco-
wości Mikuszewskie.

W programie paździer-
nikowej sesji przewidzia-
ny jest następujący temat:

Informacja z realiza-
cji zadań oświatowych 
za rok szkolny 2019-2020.

Beata Szwarnowska

Sprawozdanie z posiedzenia XXIV sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Urzędowie

Wrześniowa sesja Rady Miejskiej w Urzędowie.



• internetowo na spisrolny.gov.pl 
• telefonicznie, dzwoniąc na infolinię 
  spisową pod numer 22 279 99 99

Wejdź na spisrolny.gov.pl lub zadzwoń na infolinię spisową 
pod numer 22 279 99 99 

Potrzebujesz więcej informacji? 

Rudna jesienna w wykona-
niu Orła Urzędów to przede 
wszystkim solidne punktowa-
nie w meczach „domowych”. 
Gorzej jest w meczach wyjaz-
dowych gdzie na 6 meczów tyl-
ko w jednym udało się przy-
wieźć punkty do Urzędowa. 
Taka gra drużyny pozwoliła 
się ulokować w środku tabeli 
z 16 punktami na trzy mecze 
przed końcem rundy. 

Dodatkowo na początku 
września do drużyny dołą-

czył Arkadiusz Maj. 21- let-
ni napastnik który wcześniej 
grał w takich drużynach jak  
Stal Kraśnik, Elana Toruń, 
Podbeskidzie Bielsko-Bia-
ła. Już w debiucie ustrze-
lił 4 bramki i jest realnym 
wzmocnieniem ataku Orła. 

Nie oszukujemy się, na-
szym celem jest utrzymanie 
się  w tej lidze. Jeśli uda nam 
się ugrać coś więcej czego nie 
wykluczamy, będziemy mieć 
wielką satysfakcję. 

Spółdzielnia Socjalna „Urzędowianka” 

oferuje:

Usługi opiekuńcze:
- opieka nad osobami starszymi i niepełnosprawnymi

Rękodzieło:
- ozdoby i dekoracje okolicznościowe
 wykonywane różnymi technikami artystycznymi
- ręcznie malowane obrazy lokalnych twórców

Usługi biurowe:
- xero, wydruki, tworzenie broszur, ulotek, wizytówek
-usługi fotograficzne, obróbka i wydruki zdjęć
- personalizowane zaproszenia i kartki na różne okoliczności
- kalendarze okolicznościowe na zmówienie
 

Usługi dodatkowe:

- maseczki, oznonowanie,  
- kaptury ochronne dla roślin
- sprzątnie domu/ mieszkania 
- sprzątnie oraz pranie tapicerki samochodu 
- pranie dywanów
- mycie okien, w tym zmiana firan, zasłon
- prace związane z utrzymaniem i pielęgnacją zieleni

Konkurencyjne ceny z możliwością negocjacji !

Spółdzielnia Socjalna „Urzędowianka”
Ul. Rynek 15 , 23-250 Urzędów 

Czynna: 7.30 -15.30

Tel. 605 550 885

Zachęcamy również do kontaktu przez nasz profil na Facebooku 

Solidna runda Orła dobrym  
prognostykiem na dalszą część sezonu!

Bon za awans!
W nasze ręce trafił bon o wartości 1 000,00 zł od starosty 

Andrzeja Rolli za awans do Ligi Okręgowej. Jeszcze raz w 
imieniu Zarządu oraz Zawodników GKS Orzeł Urzędów ser-
decznie dziękujemy.                              Tomasz Janczarek


